
Andelshaveforeningen Stuvehøjgaard 
 
Referat til Bestyrelsesmøde den 7. marts 2024 
Til stede: Inge, Fawad, Karen, Kirsten, Hajar  
Afbud: Janni, Steen 
 

1. Valg af ordstyrer og referent 
Ordstyrer: Hajar.  
Referent Kirsten 

2. Godkendelse af referat fra den 8. februar 2024 
Referat godkendt 

3. Status Generalforsamling: årsrapport og budget, indkaldelse, forslagsskema, bilag, 
fremsendelse til dirigent, bestyrelsesforslag ( maskinpark?, oprydning trailerpladsen?), 
stemmesedler til skriftlig stemmeafgivelse, diverse indkøb osv. ( alle) 
Indkøb af vand: Hajar 
Blyanter og røde og grønne ja/nej stemmesedler fra fælleshuset: Steen. 
Udfærdigelse af stemmesedler til kandidater: Hajar laver og Karen printer ud. 
Liste til afkryds: Kirsten 
Kirsten og Karen laver indkaldelse færdig. Inklusiv ændrer omkring tegningsret 
Kirsten og Karen tjekker vedtægter omkring deadlines 
Kirsten og Karen sender papirer til dirigent 
Bestyrelsen stiller forslag om fælles maskinpark. Inklusiv æblepresse. Fawad udformer 
forslag 
Trailerparken diskuteres. Det aftales at alle med trailere skal sætte navn og dato på deres 
trailer, så vi kan komme af med trailere der er uden ejere. Det overvejes at flytte 
trailerpladsen i retning af nabo. OG det overvejes at der fremadrettet kan komme betaling 
på at gøre brug af plads 

4. Nyt vedr. Deklarationen ( Inge) 
Inge er i kontakt med kommunen omkring at få udformet en ny. Vi ønskede en standard, så 
det kunne komme med på generalforsamlingen. Kommunen kan ikke sende en standard, 
men vil i nærmeste fremtid sende et udspil til en deklaration der kan tinglyses. Dette 
betyder at der kan komme en ekstraordinær generalforsamling alt afhængig af hvornår 
Kommunen kommer med et udspil 

5. Drøfte malertilbud (Inge) 
Inge har fået 3 tilbud fra 2 forskellige malerfirmaer. Der er enighed om det billigste til ca 
50.000 inklusiv moms. Her vil skure, skydeskur og terassestolper blive malet. 

6. Drøfte ansøgning om nyt hegn fra Bi Laug ( alle) 
Bilauget har søgt om økonomi til at opsætte nyt hegn omkring bierne. Der er søgt 3.600 ca. 
Dette bevilliges. Kirsten meddeler til ansøger om bevillingen 

7. Bidrag til årsberetning ( Inge) 
Der er input 

8. Beskæringsarbejdet ( Hajar) 
Hajar sender ud til alle parkeringsformmænd/kvinder. Der opsummeres og dem der har 
fået fældet, bede tilkendegive hvad de gerne vil have plantet 

9. Status vedr. ny administration, restancer? ( Kirsten) 



Kirsten og Inge informerer om udfordringer i overgangen. Dem har der været mange af. Vi 
har haft udtalt utilfredsstillende service fra kolonihaveforbundet, hvilket også at 
besværliggjort overgangen til ny administrator. BL.a har overblikket været næsten umuligt 

10. Ekstraordinært honorar til kasserer og formand ( Inge) 
Det har i de sidste halvandet år været uforholdsmæssigt arbejdsomt for formand og 
kasserer, da kolonihaveforbund obstruerede samarbejdet og har gjort det urimeligt svært at 
få overblik over funktion og have. Dette har så også medført at vi har skiftet administrator, 
hvilket også giver et stort ekstra arbejde. Der foreslås at foreslå generalforsamling at 
formand og kasserer får et engangsvederlag på 15.000 hver. Fawad laver forslag 

11. Frøbomber til uddeling på generalforsamlingen? ( Inge) 
Godt forslag. Men vi udskyder det til anden lejlighed 

12. Intro ny vicevært,- hvem gør det, hvornår, nøgler? ( Inge) 
Der har d.d.. Været samtale med Gunnar Berg, som starter som ny vicevært. Gunnar starter 
pr 1/4 og der arrangeres et møde med afgående vicevært omkring vigtige informationer. 
Herunder nøgler, vigtig viden om rørlægning, og diverse. Fra bestyrelsen deltager Fawad, 
som også indkalder til mødet. Gunnar får 40.000 årligt delt i 4 rater. 

13. Uddeling af vandregnskab efter 15.4. og med afregning pr 1.7.2024 ( Inge) 
Det er fortsat ikke helt på skinner, så vi regner med at dele ud i løbet af april/maj, og vand 
bliver reguleret til juli-betaling 

14. Standerhejsning og næste møde ( Inge) 
Karen, Kirsten, Fawad og Inge er desværre forhindret. Det undersøges om resten af 
bestyrelsen kan. Karen tjekker resten af bestyrelsen 

15. Eventuelt. 

• Næste møde er festudvalget inviteret. Kirsten følger op da der var afbud og måske 
alternativ dato kan foreslås 

• Indbrud i fælleshuset. Fadølsanlægget og en del andet er stjålet. Der er proces 
omkring forsikring. Det foreslås at vi snarest fremskaffer et nyt fadølsanlæg, så folk 
der har lejet til sommer kan bruge/leje fadølsanlæg som vanligt 

• Regnskabet vil Inge og Kirsten gennemgå inden det sendes ud 

• Enighed om at Anne Cameron foreslås som dirigent. Kirsten og Karen tilsender alt 
relevant materiale 

 
Ref: Kirsten 


